
REESTRUCTURACIO DE LA JUNTA 
DE LA U.E. LA ROCA 

La Unió Esportiva Lai 
Roca és la darrera éntitat es-
portiva que s' ha constituit al 
nostre poblé. Des del primer 
moment de la seva formació, 
eis seus fundadors van voler 
donar-l¡ a I ' entitat un caire 
obert, en el sentit que s ' ofe-
rien a escoltar les diverses pro-
postes que sortissin deis espor-, 
tistes roquerols, amb la inten-i 
ció de satisfar la demanda que 
I ' esport roquerol presentés 
en qualsevol moment. Fins 
el moment, la Unió Esporti-
va es dedica plenament a la 
práctica i divulgado del fut-
bol-sala al nostre poblé, i dis-
posa de dos equips, un Ama-
teur i r altre de fèmines. 

Com ja va fnformar 
Roquerols en el seu moment, 
la Junta que fa any i mig va 
constituir I ' entitat fou presi-
dida per en Josep Bové. Da-
rrerament, però, hi ha hagut 
una reestructuració de la Junta 
provocada per la dimissió del 
seu president, i el Hoc que 
deixava vacant en Josep Bové 
I ' ha passat a ocupar Josep 
Girbau. Roquerols ha man-
tingut una entrevista amb el 
que des del passat 29 de gener 
és el nou president de la Unió 
Esportiva La Roca. 

Com has arribat a la presidèn-
cia de la Unió Esportiva? 

Des del moment que es 
va constituir I' entitat jo en 
vaig formar part de la Junta. 
El cas és que en una de les 
reunions setmanals que fem, 
en Josep Bové va exposar 
que volia plegar, que volia 
deixar el càrrec per diverses 
questions, entre elles el pes 
que suposava per ell formar 
part de V equip Amateur i a 
la vegada ser president de 
I ' entitat. Amb això, es plan-
tejava el problema de la subs-
titució del cärrec de president, 
i, com sol passar en aquests 
casos, ningú semblava oferir-se 
... Jo tan sois vaig demanar 
que es fessin les coses ben fe-

tes, que es convoqués la Jun-
ta de socis, comunicar el fet' 
ais estaments oficiáis (Ajunta-
ment, ...), etc. Él dia 29 de 
gener, es va comunicar ais so-
cis la decissió d ' en Josep, es 
va fer saber que jo acceptava 
el càrrec i tan sois va caldre 
la signatura de tots els socis. 
T has dedicat en altres oca-
sions a r esport roquerol, ja 
siguí en càrrecs directius o 
practicant-lo? 

Bé, jo havia jugat a 
hándbol, des deis 16 ais 19 ó 
20 anys, en el "B.M.". Recor-
do que en aquell temps també 
hi havia els Cortés, Porteli, 
Canyes, Arumí, Jordi Pujol i 
d altres ... Sempre recordaré, 
per exemple, una final que 
várem arribar a jugar contra 
el mateix equip del B.M. 
Granollers. Per altra part, i en 
lo referent a càrrecs directius, 
sóc des de fa anys membre 
de la Junta deis Cagadors, 
que també és una entitat es-
portiva. 
Has dit que estás dins la U.E. 
des de la seva fundació. Po-
dries fer un baiane de I ' any i 
mig de vida de I ' entitat? 

Sí. En r aspecte social, 
he de dir que som uns 53 so-
cis, més o menys els mateixos 
que al principi Pel que respec-
ta a lo estrictament esportiu. 

tenim des del primer moment 
un equip Amateur de fútbol-
sala, que ... bé, no està obte-
nint résultats massa bons, la 
qual cosa repercuteix negativa-
ment en la moral dels juga-
dors. Però s' ha de tenir en 
compte que és el primer any 
que entrem en competido, i 
estem segurs que la cosa ha 
de mUlorar tard o d' hora. 
Darrerament s ' ha format 
/' equip de fèmines, el quai 
ens està deixant a tots plegats 
admirats per I ' afecció que les 
noies hi posen. A més ... hau-
ries de veure com juguen. 
Només et die que en la lli-
gueta que estan jugant tant 
sols han perdut un pareil de 
partits. 
Passem ara al que penseu fer 
tu i la nova Junta ... 

El que ara és important 
és anar millorant en el terreny 
esportiu. En aquest sentit, 
darrerament hem anat a parlar 
amb una persona, en Pere Co-
dina, que coneixem gràcies a 
que treballa aquí a La Roca, i 
de qui sabem que juga fa 
temps a futbol-sala, amb l'im-
portant equip Isolar La Garri-
ga (abans Renault Granollers). 
En fi, en Pere ens ha dit que 
li agradarla fer-nos d ' entrena-
dor I ' any vinent i assessorar-"^ 
nos en I' actual temporada. 
Estem molt il-lusionats, per-
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Josep Girbau, nou President de ia U.E. I_a Roca. 
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